
 

 

 

 

 

Lyåns jaktlag 

 

 

Extra styrelsemöte Söndagen den 2016-10-30 vid slakthuset. 

(anledningen till mötet är den snedfördelade avskjutningen under årets jakt) 

 

1. Till ordförande för mötet valdes Lennart Eriksson. 

och till sekreterare Jojje Thors. 

2. Styrelsen föreslog att den gemensamma jakten avslutas för året, detta 

på grund av många ”felskjutningar”. Av de sju hondjur som fällts är endast  

två ”lovliga enligt jaktledarens direktiv”. Hondjur skjutna istället för tjur eller kalv. 

 

3. Jaktetiken i laget måste bli bättre. Vissa skjuter på för långa håll och med för dåliga 

lägen, för att man verkligen kan bedöma om det är ett skjutbart djur.  

 

  

4. Styrelsen föreslår att de två kalvar som återstår av vår tilldelning får skjutas vid 

efterjakt där hundförare via hemsida el. annat meddelar när jakten skall ske. 

 

5. Om extra tilldelning ges meddelas detta  först i slutet av november. 

 

 

………………………………….  ………………………………….. 

/Jojje Thors, sekreterare/  /Lennart Eriksson, ordförande/ 

 

Närvarande: Lennart Eriksson, Lim Dan, Markus Torris, Lars Evertsson och Jojje. 


